
Protokoll fört vid Stora rådets möte den 8 november 2012 kl 9-9.45 i Pikku kamari.

Följande ärenden diskuterades:

1. Genomgång av det föregående mötets protokoll. Konstaterades att de flesta av besluten 
från det förra mötet var verkställda.

2. De flesta lastpallar är nu bortplockade från skolgården. Nytt byggmaterial gjort av 
trädstammar kommer att komma så småningom. Då fortsätter vi med alla byggprojekt.

3. Elevrådet önskar ett pingisbord samt mer tyger och garn till klubben på Eftis.

4. Elevrådet önskar linjer på den nya fotbollsplanen.

5. Elevrådet föreslår att man på fredag äter buffé till lunch bestående av veckans 
matrester. En mycket god idé såvida maten står sig såpass länge, vi utreder och 
återkommer.

6. Konstaterdes att det finns en elevkör på skolan. Denna kör riktar sig i dagsläget till 
elever i åk 4-5 inom ramen för elevens val. Kören kommer att uppträda i kyrkan på 
samlingen inför advent.

7. Maten tar slut för ofta. Rektor Nina beställer fler portioner.

8. Elevrådet önskar mer ”matiga” soppor som köttsoppa och korvsoppa.

9. Elevrådet önskar att en cykelramp/cykelbana kunde byggas på skolgården i framtiden.

10.Elevrådet beslöt att skolans maskot - Gripen - måste börja planeras och tillverkas nu i 
god tid inför stafettkarnevalen i maj.

11.Elevrådet sammanträder nästa gång i december.

Protokollet skrivet av rektor Nina


